



先進運動會 2016 - 乒乓球比賽 Masters Games 2016 - Table Tennis Competition 抽籤結果 Balloting Results

男子單打丙組 (Men's C Grade Singles) 活動編號 (Activity No.): 40434951 正選參加者名單 (Successful Applicants) 名額 (Quota): 64 人 (Players)

陳志廉	陳培華	陳绍濂	陳偉明	陳曰偉
CHAN CHI LIM	CHAN PAI HWA	CHAN SHIU LIM	CHAN WAI MING	CHAN YEUK WAI
陳用民 CHAN YUNG MAN	鄭堅城 CHENG KINSHING	張漢強 CHEUNG HON KEUNG	張健儒 CHEUNG KIN YU	張文宜 CHEUNG MAN YEE
張季鸞 CHEUNG THOMAS WATSON	蔡灼輝 CHOI CHEUNG FAI	蔡清源 CHOI CHING YUEN	蔡建生 CHOI KIN SANG	周勁剛 CHOW KING KONG PAUL
朱萬全	徐荃麟	馮國強	馮國德	馮逸生
CHU MAN CHUEN	CHUI CHUEN LUN	FUNG KWOK KEUNG	FUNG KWOK TAK	FUNG YAT SANG
何祥輝	何元本	洪華珊	葉志強	葉源春
HO CHEUNG FAI	HO IUN PUN	HUNG WAH SUN	IP CHI KEUNG	IP YUEN CHUN
姚祥鎮	金明生	郭復彰	郭子泰	郭裕華
IU CHEUNG CHUN	KAM MING SANG	KWOK FUK CHEUNG	KWOK TZE TAI	KWOK YEE WAH
鄺觀強 KWONG KOON KEUNG	黎耀金 LAI YIU KAM	林學武 LAM HOK MO	林少金 LAM SIU KAM	劉國輝 LAU KWOK FAI
劉晚	劉敏立	李釗賢	李鳳趨	李元基
LAU MAN	LAU MUN LAP	LEE CHIU YIN	LEE FUNG CHUI	LEE YUEN KEE
梁中碩	凌澤霖	盧敏銳	盧廸光	麥平華
LEUNG CHUNG SHEK	LING CHART LUM	LO MAN YUI	LO TIK KWONG	MAK PING WAH
麥德成	吳栢燾	伍德強	伍榮達	冼樹功
MAK TAK SHING	NG PAK TO	NG TAK KEUNG	NG WING TAT	SIN SHU KUNG
司徒顯亮	鄧廣德	曾北駿	徐慶文	溫港榮
SZE-TO JERRY	TANG KWONG TAK	TSANG PAK CHUN	TSUI HINGMAN	WAN KONG WING
尹永陵	黄志華	王錦明	黃錦波	黃成泉
WAN WING LING	WONG CHI WAH	WONG KAM MING	WONG KAM POR	WONG SHING CHUEN
黃偉明	余導祥	袁其祥	阮煜康	
WONG WAI MING	YU TO CHEUNG	YUEN KI CHEUNG	YUEN YUK HONG	

候補參加者名單 (Waiting List Applicants)

歐陽想光 AU YEUNG SHEUNG KWONG	鄭賢淳 CHENG YIN SHUN	錢德球 CHIN TAK KOUT	許華 HUI HWA	梁啟泰 LEUNG KAI TAI
梁錦標	吳成輝	吳達鳴	蘇祥明	黄隆民
LEUNG KAM BUI	NG SHING FAI	NG TAT MING	SO CHEUNG MING	WONG LUNG MAN

注意事項

- 1. 主辦機構將以郵寄/傳真/電郵方式通知各正選中籤者及候補中籤者(候補名單排名不分先後)。落選者恕不另函通知。如因報名者提供的通訊地址錯誤或不詳以致郵遞延誤,主辦機構恕不負責。
- 2. 正選中籤者須於下述繳費期內,到康樂及文化事務署(康文署)轄下各區康樂事務辦事處(辦公時間內)或設有康體通服務的康體場地繳交報名費用,並須攜同中選通知書、身份證明文件 (正本或副本),以供核實個人資料。
- 3. 如正選中籤者於繳費期過後仍未繳費,則作棄權論,其名額由候補中籤者填補。主辦機構將於下述候補中籤者繳費限期內以先到先得方式接受候補中籤者報名。
- 4. 如在候補中籤者繳費期過後仍有餘額,或報名人數/隊數少於名額,主辦機構將於下述限期內 在各分區康樂事務辦事處公開接受報名,名額先到先得。
- 5. 雙打項目的隊員均須依期繳交報名費,否則隊伍會遭取消參賽資格。

Points to Note

- 1. Both successful and waiting list applicants will be notified of the results by post/fax/e-mail (no order of priority will be assigned to applicants on the waiting lists) but unsuccessful applicants will not be notified. The Organiser shall not be responsible for the postal delay due to the incorrect or incomplete correspondence address provided by an applicant.
- 2. Successful applicants shall bring along their notification letter, identity document (original or copy) and enrolment fee to any of the District Leisure Services Offices (DLSOs) of the Leisure and Cultural Services Department (LCSD) (during office hours) or recreation and sports venues with Leisure Link services for verification of personal particulars and payment of enrolment fee within the following payment period.
- 3. Successful applicants who do not pay within the payment period will be regarded as having forfeited the right to participate. Their places will be filled by waiting list applicants, who shall enrol within the following payment period on a first-come-first-served basis.
- 4. If the quotas are not used up or places are still available after the payment deadline for waiting list applicants,, the Organiser will accept open enrolment on a first-come-first-served basis during the following period at all DLSOs.
- 5. Both team members in doubles events must pay the enrolment fees within the payment period or else the team will be disqualified.

項目 Event	正選中籤者 繳費期 Payment Period for Successful Applicants	候補中籤者 繳費期 Payment Period by Waiting List Applicants	公開候補期 Period for Open Enrolment
乒乓球 Table Tennis	27/7 – 3/8/2016	5 – 9/8/2016	17 – 18/8/2016